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________________________________    _________________________________ 

Z A P I S N I K 

22. sjednice Općinskog vijeća Općine Luka,  
održane dana 28. rujna 2016. godine u društvenom domu Luka u Luki 

 
Prisutni članovi Općinskog vijeća: 
 
1. Željko Kostanjčar,  4. Krešimir Tuđman,  7. Dubravko Mudrinić. 
2. Mladen Božić,  5. Josip Posavec,                         
3. Vladimir Husnjak ,  6. Damir Hržina, 
 
Odsutni članovi Općinskog vijeća:  
 

1. Valentina Postružin, 
2. Franjo Požarić, 
3. Ana Capar Eraković, 
4. Damir Šipek. 

 
Ostali prisutni: 
 
1. Darko Kralj – općinski načelnik,    
2.  Ružica Posavec – referentica za računovodstvo i financije Općine Luka. 
 
Zapisničarka: Marija Kanceljak 
 
Sjednica počinje u 19,35 sati. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Željko Kostanjčar pozdravlja sve prisutne, utvrđuje da sjednici prisustvuje 
7 (sedam) članova Općinskog vijeća od ukupno 11(jedanaest) te da postoji kvorum.  
Nadalje, čita i predlaže dnevni red kako slijedi i isti daje na glasanje: 
 
dnevni red: 

0. Aktualni sat, 
1. Verifikacija zapisnika 21. sjednice Općinskog vijeća, 
2. Polugodišnje izvješće o izvršenju Proračuna Općine Luka za 2016. godinu, 
3. Polugodišnje izvješće o radu načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2016. godine, 
4. Donošenje Odluke o uređenju općinskih objekata, 
5. Razno. 
 

Rezultati glasovanja: 7 (sedam) glasova ZA.   
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
AD/0  Aktualni sat 
 
 Predsjednik Općinskog vijeća Željko Kostanjčar pozdravlja prisutne i daje riječ načelniku. 
Načelnik Darko Kralj sve pozdravlja te kaže da mu je drago što su se svi okupili u ovakvom broju, da je 
bilo puno teških odluka  te da je vezano na zakup poslovnog prostora trebalo raspisati treći natječaj, na 
kojem je postignuta još viša cijena zakupnine, da je u međuvremenu uređen poslovni prostor, a su 
obojani zidovi, stavljene nove pločice, a da će novi zakupnik još urediti prostor prema vlastitom planu, a 
sve kako bi što bolje iskoristili prostor. 
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 Nadalje, načelnik ističe problem nedostataka u školskoj sportskoj dvorani, obavještava vijećnike 
o održanom trećem sastanku u ovom mjesecu koji je rezultirao novim saznanjima. Načelnik kaže da je 
zvao projektanta jer su svi prebacivali odgovornost jedni na druge, a da je također traženo i sudsko 
vještačenje, zatim da je drugi izvođač prebacivao odgovornost na prvog izvođača, a da prema pravilima, 
drugi izvođač prilikom preuzimanja gradilišta, preuzima i odgovornost za prvog izvođača. Načelnik kaže 
da se voda razlila prije postavljanja parketa i da je pukla cijev, što je potvrdio izvođač radova, kojeg je 
kontaktirao tijekom posljednje održanog sastanka. Načelnik kaže da je parket postavljen na kamenu 
vunu i da je prvi put, kad je otvoren parket, vuna bila mokra, da je izvođač bio u dvorani i dao izjavu da 
će krenuti u sanaciju dvorane. Vijećnik Damir Hržina pita koliki će iznos sredstava biti potreban za 
sanaciju poda. Načelnik odgovara da će to biti nekoliko stotina tisuća kuna za cijelu dvoranu. 
 Načelnik obavještava vijećnike o provođenju energetskog pregleda javne rasvjete na području 
cijele općine, koje je napravila tvrtka Speculum d.o.o. i dodaje da su, sve stupove javne rasvjete, označili 
GPS-om te da smo im dostavili potrebne podatke o potrošnji na održavanje javne rasvjete. 
 Načelnik još kaže da je i ove godine obilježen Dan oluje. 
 Načelnik kaže da je općina trenutno u postupku dobivanja građevinske dozvole za most, da je s 
projektantom bio u županiji te da se ispostavilo da je, previdom, cijeli most u katastarskoj općini 
Jakovlje, što treba popraviti i pokrenuti postupak za ishođenje lokacijske dozvole. Načelnik nadalje 
ističe da, most nije toliki problem, koliki je problem pristupna cesta, za koju će trebati napraviti 
geodetski projekt.  
Vijećnik Vladimir Husnjak kaže da je na prvom programu Hrvatskog radija bila emisija o kojoj je bila 
riječ o Pisarovini i da je govorila gospođa koja radi u Lagermax d.o.o. u Luki, koja je u jako lijepom 
kontekstu pohvalila Općinu Luka. Načelnik kaže da ima dosta upita vezano na zonu, međutim, da je 
problem u otkupu zemljišta, zatim da postoji ozbiljnost HŽ-a vezano za projekt elektrifikacije 
željezničke pruge i da je općina dobila e-mail prema kojem trebamo Zagrebačku županiju obavijestiti o 
mogućim lokacijama za deponiranje zemlje, što znači da počinju radovi na rekonstrukciji pruge.  
 Načelnik kaže da je završen postupak nabave školskih udžbenika, da je sve prošlo u redu što se 
tiče postupka nabave, kao i same podjele te da je darovao djecu u prvom razredu. 
 Nadalje, načelnik kaže da su zamijenjene neke žarulje, da su dobili dosta pohvala za čišćenje 
granja uz ceste, da su dosta šodrane ceste, da je iskopano nekoliko graba, da je saniran odron u ulici 
Andrije Majdaka.Vijećnik Mladen Božić komentira da će odron u ulici Andrije Majdaka biti dobro, 
ukoliko je vodovod sanirao svoje i pita znaju li vatrogasci da nema hidranta. 
 Načelnik kaže da su gotovi troškovnici za radove proširenja groblja u Krajskoj Vesi, zatim da 
smo dobili 200.000,00 kuna od Zagrebačke županije za uređenje društvenog doma u Luki i cestu 
Mehkote, koja je jedna od rijetkih cesta koja je ucrtana i ima svoj broj.  
 Načelnik kaže da je u Luki bila organizirana registracija traktora, da je, prema podacima 
registrirano 107. traktora te da je, ove godine, bilo dobro organizirano. 
 Vijećnik Vladimir Husnjak kaže da je bio svjedokom kad je komunalni djelatnik Ivica Kahlina 
sam postavljao tablu s nazivom ulice te kako on sam to ne može raditi i da misli kako Ivica zaslužuje 
podršku jer je prezauzet nekim poslovima, jer je jedan čovjek premalo za našu općini. Načelnik kaže da 
je Ivica tu zaposlen od kad je osnovana općina, da je preopterećen i da je u ponedjeljak ujutro išao na 
operaciju te da ga je molio da ne dolazio na sprovod, da ćemo osigurati zamjenu, međutim Ivica na to 
nije pristao i došao je na sprovod. Načelnik još kaže da postoji intencija da se dio poslova groblja 
prebaci na komunalno poduzeće Zaprešić d.o.o, međutim da u tom slučaju, sprovodi neće biti u vrijeme 
od 16,00 do 18,00 sati, već u vremenu od 13,00 do 14,00 sati, zatim da općina nema sredstava za 
zapošljavanje još jednog radnika. 
 Vijećnik Mladen Božić kaže da bi, između autobusne stanice u Luki i ulaza u crkveno dvorište, 
trebalo iscrtati zebru. 
 Vijećnik Vladimir Husnjak kaže da bi trebalo maknuti tablu s natpisom „Trgostil“. 
 
 
AD/1  Verifikacija zapisnika 21. sjednice Općinskog vijeća 
  
 Primjedbi na zapisnik nema. 
Rezultati glasovanja: 7 (sedam) glasova ZA. 
 
Odluka: Sukladno rezultatima glasovanja zapisnik 21. sjednice je verificiran. 
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AD/2 Polugodišnje izvješće o izvršenju Proračuna Općine Luka za 2016. godinu 
 
 Načelnik kaže da će većina sredstava biti utrošena u mjesecima koji slijede, s obzirom na 
natječaje koji će uslijediti te da je Općina Luka najmanje pala u odnosu na ostale općine u okruženju.  
Ružica Posavec kaže da se sve može vidjeti i u obrazloženju izvještaja, da je sve prikazano po 
pozicijama, da je u prvih šest mjeseci prihodovano 18% prema planu Proračuna, dok su rashodi 13% u 
odnosu na plan. Ružica Posavec dodaje još da se veće stavke prihoda odnose na porez na dohodak, a 
komunalnu naknadu i komunalni doprinos. 

Vijećnik Krešimir Tuđman pita koliko je sredstava utrošeno od komunalnog doprinosa. Ružica Posavec 
odgovara da je potrošeno jedio ono što se iz tog izvora utrošilo na financiranje školske sportske dvorane, 
dok ostalo nije utrošeno. 

Rezultati glasovanja: 7 (sedam) glasova ZA. 
 
Zaključak: Sukladno rezultatima glasovanja prihvaća se Polugodišnje izvješće o izvršenju Proračuna 

Općine Luka za 2016. godinu. 
 

 
AD/3  Polugodišnje izvješće o radu načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2016. godine 
 
 Na izvješće načelnika nema primjedbi te se isto daje na glasovanje.  
 
Rezultati glasovanja: 7 (sedam) glasova ZA. 
 
Zaključak: Sukladno rezultatima glasovanja prihvaća se Polugodišnje izvješće o radu načelnika za     

razdoblje siječanj-lipanj 2016. 
 
 
AD/4   Donošenje Odluke o uređenju općinskih objekata 
  
 Načelnik obavještava vijećnike o namjeri početka sanacije općinskih objekata, što mu se čini 
jednostavnijim, s obzirom na činjenicu da se radi o objektima javne namjene, koji moraju biti sigurni za 
korištenje. Nadalje, kaže da su najveći problemi sa strujom, sanacijom električnih instalacija, ispitivanja 
gromobrana, ispitivanja instalacija i slično, što je i preduvjet za mogućnost legalizacije, pa sve potrebne 
radove smatra dužnošću i obvezom. 

Vijećnik Vladimir Husnjak upozorava na poduzimanje određenih mjera, vezano na uređenje hodnika na 
katu općinske zgrade, jer je u prostoriji na katu bilo sjedište Općinskog izbornog povjerenstva, a 
gospođa koja odmah do te prostorije ima stan, je ostavila stvari pred vratima. Načelnik odgovara da su 
mu malo vezane ruke jer je poznato na koji način je stan došao u ruke gospođe i da ga ona otplaćuje. 

 

Načelnik kaže da je vezano na mrtvačnicu u Žejncima, Žarko Kajfeš napravio geodetsku podlogu za 
otkup zemljišta, zatim da je vezano na sanaciju mrtvačnice, jedna tvrtka pregledala zgradu i njihova 
preporuka je da se ide s probnim bušenjem, kako bi se napravio snimak i geotehnički elaborat, s tim da 
se ne zna koliko će rupa biti potrebno iskopati, a da je prema njihovom mišljenju problem i odron, koji 
se nalazi na brijegu iznad mrtvačnice. 

Vijećnik Vladimir Husnjak pita za dinamiku izvođenja radova. Načelnik odgovara da bi za nekoliko 
dana trebale doći ponude. 
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Vijećnik Dubravko Mudrinić pita za otkup zemljišta za parkiralište na groblju u Krajskoj Vesi. Načelnik 
odgovara da ta situacija nije nimalo jednostavna, da bi prema izračunu bilo sigurnih dvadesetšest mjesta 
te da bi se otkupio samo najravniji dio zemljišta, što je samo dio čestice, dok vlasnik želi prodati samo 
cijelu česticu.  

  
Rezultati glasovanja: 7 (sedam) glasova ZA. 
 
Zaključak: Sukladno rezultatima glasovanja jednoglasno se prihvaća Odluke o uređenju općinskih 

objekata. 
. 
 
AD/5  Razno 
Vijećnik Josip Posavec pita kad će se asfaltirati cesta u Uskoj ulici. Načelnik odgovara da će to biti 
krajem desetog mjeseca i da je općina u fazi raspisivanja natječaja.  

Vijećnik Mladen Božić moli za postavljanje ogledala na početku ulice Andrije Majdaka kod Tomice 
Županca, zbog nepreglednog zavoja. 

Vijećnik Mladen Božić moli da se iscrta zebra između autobusne stanice u Luki kraj fontane i ulaza u 
župno dvorište, zbog djece koja dolaze u prostorije udruge Foto-film-video amatera Luke. Načelnik 
odgovara da se tu radi o županijskoj cesti i da stoga postoji određena procedura za iscrtavanje zebre, jer 
je isto tražio i na križanju ulice Branka Masnjaka i ulice Matije Gupca, kad su roditelji djece iz drugog 
upisnog područja tražili da se iscrta zebra. 

 Vijećnik Vladimir Husnjak moli da se postave nove oglasne ploče. Vijećnik Mladen Božić 
predlaže da se oglasne ploče pozicioniraju na način da se na njih može usmjeriti reflektor jave rasvjete. 

 
 
 
 
 Sjednica završava u 20,55 sati. 
 
 
 
Zapisničarka      Općinsko vijeće 
Marija Kanceljak     Predsjednik 
       Željko Kostanjčar 
 
 
 
KLASA:021-01/16-22 
URBROJ:238/39-01-16-22 
Luka, 28. 09. 2016. 
 


